

編號
Ref.No. EDB(SRC) 1/571857

問學書院 (九龍)
QUESTER COLLEGE (KOWLOON)

0001 九龍彌敦道736號中匯商業大廈602室
ROOM 602, CENTRAL COMMERCIAL TOWER, 736 NATHAN ROAD, KOWLOON

教育局
EDUCATION BUREAU

容額證明書 CERTIFICATE OF ACCOMMODATION

根據《教育規例》(第279章,附屬法例)第87(1)條,本人指明上述學校每間課室可容納學生人數的最高限額如下:

In accordance with regulation 87(1) of the Education Regulations (Cap. 279, Sub leg.), I specify the maximum number of pupils permitted in every classroom of the above school as follows:

校舍 Premises Code	課室 Classroom	最高限額 Maximum Number Permitted	課室 Classroom	最高限額 Maximum Number Permitted	課室 Classroom	最高限額 Maximum Number Permitted
0001	1	(18)				



教育局常任秘書長
(馮淑儀代行)
(Miss S Y FUNG)

for Permanent Secretary for Education

香港
Hong Kong

警告 WARNING

- (1) 根據《教育規例》(第279章,附屬法例)第87(2)條規定,每間課室內須在顯眼處一直展示一張告示,列明該課室獲准容納的學生人數最高限額,並不得准許該課室容納超逾該最高限額的學生。
Under regulation 87(2) of the Education Regulations (Cap.279, sub leg.), there shall be kept exhibited in a prominent place in each classroom a notice specifying the maximum number of pupils permitted in that room, and no more than such maximum number shall be permitted in that room.
- (2) 如有就任何學校而違反該規例的第87(2)條,則該校的校監及校長均屬犯該規例第101(6)條所訂罪行,根據該規例第102(2)條規定,一經定罪,可處罰款 \$250,000 及監禁 1 年。
If regulation 87(2) is contravened in respect of a school, both the supervisor and principal of that school commit an offence under regulation 101(6) and, in accordance with regulation 102(2) of the Regulations, each of them shall be liable on conviction to a fine of \$250,000 and to imprisonment for one year.